



High Achievers Magnet အစီအစဉ်

အရည်အချင်းပြည့်မီမှုနှင့် ဆက်လက်တက်ရောက်မှုဆိုင်ရာ လမ်းညွှန်ချက်များ

DeKalb ကောင်တီခရိုင်ကျောင်းသည် မိဘများအား အိမ်တွင် ၎င်းတို့၏ကလေး၏ သင်ယူမှုအတွေ့အကြုံများတွင် ပါဝင်ရန်နှင့် ကျောင်းလှုပ်ရှားမှုများတွင် စေတနာ့ဝန်ထမ်းလုပ်ဆောင်ရန် အပြင်းအထန် တိုက်တွန်းပါသည်။

- **မူလတန်းကျောင်းအစီအစဉ်အတွက် အရည်အချင်းပြည့်မီမှု** - High Achievers Magnet Program လျှောက်ထားသူတိုင်းသည် အဓိက ဘာသာရပ်များ တွင် 3.0 (သို့) ပိုမြင့်သော အမှတ်ပျမ်းမျှ (GPA) ရှိရပါမည်။ DeKalb အဆင့် 4 မှ 6 အထိ ကျောင်းသားများသည် စုစုပေါင်း စာဖတ်ရမှတ် 75 ရာခိုင်နှုန်း (သို့မဟုတ် ပိုမြင့်ရမည်) ဖြစ်ပြီး၊ လက်ရှိ ပညာသင်နှစ်အတွက် အကဲဖြတ်ခြင်း အခြေခံ (ပထမ) M.A.P တွင် စုစုပေါင်းသင်ရမှတ် 75 ရာခိုင်နှုန်း (သို့မဟုတ် ပိုမြင့်ရမည်ဖြစ်ပြီး) သည် DeKalb ကောင်တီ ခရိုင်ကျောင်းသို့ စာရင်းမသွင်းထားသောကျောင်းသားများသည် စုစုပေါင်း စာဖတ်ရမှတ် 75 ရာခိုင်နှုန်း (သို့မဟုတ် ပိုမြင့်ရမည်) ဖြစ်ပြီး၊ လက်ရှိ ပညာသင်နှစ် အတွက် အကဲဖြတ်ခြင်း အခြေခံ (ပထမ) M.A.P တွင် စုစုပေါင်းသင်ရမှတ် 75 ရာခိုင်နှုန်း (သို့မဟုတ် ပိုမြင့်ရမည်ဖြစ်ပြီး) သည်။
- **မူလတန်းကျောင်းအစီအစဉ် ဆက်လက်တက်ရောက်မှုဆိုင်ရာ လမ်းညွှန်ချက်များ** - မြင့်မားစွာ အောင်မြင်စွမ်းဆောင်နိုင်သူများအတွက် Magnet အစီအစဉ် ၌ စာရင်းမသွင်းထားသော မူလတန်းကျောင်းသားများသည် တစ်နှစ်လျှင် အစီအစဉ်တစ်လျှောက် ပင်မ ဘာသာရပ်များ၌ အတန်း၏ပျမ်းမျှအမှတ် (GPA) 3.0 (သို့မဟုတ် အထက်) အား ထိန်းသိမ်းထားနိုင်ရမည်ဖြစ်သည်။ ပညာရေးစွမ်းဆောင်ချက် စံသတ်မှတ်ချက်များအား ထိန်းသိမ်းထားနိုင်ခြင်းမရှိသော ကျောင်းသားများအား စာသင်နှစ်ဝက်တစ်ခုစာအတွက် အစမ်းစောင့်ကြည့်လေ့လာမှုအတွင်း နေရာချထားမည် ဖြစ်သည်။ အစမ်းစောင့်ကြည့်မှုကာလတစ်လျှောက် သတ်မှတ် GPA အောက် လျော့ကာ ရရှိသည့် မည်သည့်ကျောင်းသားမဆိုအတွက် လက်တွဲကူညီရေး အစီအစဉ်များ ထောက်ပံ့ပေးသွားမည်ဖြစ်သည်။ မိဘများအနေနှင့် အားလုံးသော ကွန်ဖရင့်ဆွေးနွေးပွဲများသို့ တက်ရောက်ရန် လိုအပ်သည်။ ပျမ်းမျှ ဂျီပီအေ 3.0 ကို စာသင်နှစ် နှစ်နှစ်ဆက်တိုက် မပြည့်မီသည့် ကျောင်းသားများသည် Magnet အစီအစဉ်မှ ထွက်ခွာရမည်ဖြစ်ပြီး ၎င်းတို့၏ ပင်မကျောင်းတွင်သာ ပြန်လည်တက်ရောက်ရမည်ဖြစ်သည်။ အကယ်၍ ကျောင်းသားတစ်ဦးသည် ကျောင်းပညာသင်နှစ်၏ မည်သည့် ကာလအတောအတွင်းတွင်မဆို ပရိုမိုးရှင်း စံသတ်မှတ်ချက်များဖြင့် ပြည့်မီကိုက်ညီခြင်းမရှိပါလျှင် အဆိုပါကျောင်းသားသည် Magnet အစီအစဉ်မှ ချက်ချင်း နုတ်ထွက်ပြီး ပင်မကျောင်းသို့ ပြန်လည် တက်ရောက်ရမည် ဖြစ်သည်။
- **အလယ်တန်းနှင့် အထက်တန်းကျောင်း အစီအစဉ် အရည်အချင်းပြည့်မီမှု** - မြင့်မားစွာ အောင်မြင်စွမ်းဆောင်နိုင်သူများအတွက် Magnet အစီအစဉ်သို့ လျှောက်ထားသူများသည် ဆောင်းဦးစာသင်နှစ်အတွက် ပင်မ ဘာသာရပ်များ၌ ဂျီပီအေ 3.0 (သို့မဟုတ် အထက်) ရှိရမည်ဖြစ်သည်။ DeKalb အဆင့် 7-9 အထိ ကျောင်းသားများသည် စုစုပေါင်း စာဖတ်ရမှတ် 75 ရာခိုင်နှုန်း (သို့မဟုတ် ပိုမြင့်ရမည်) ဖြစ်ပြီး၊ လက်ရှိ ပညာသင်နှစ်အတွက် အကဲဖြတ်ခြင်း အခြေခံ(ပထမ)M.A.P တွင် စုစုပေါင်းသင်ရမှတ် 75 ရာခိုင်နှုန်း (သို့မဟုတ် ပိုမြင့်ရမည်ဖြစ်ပြီး) သည် DeKalb ကောင်တီ ခရိုင်ကျောင်းသို့ စာရင်းမသွင်းထားသောကျောင်းသားများသည်လည်း စုစုပေါင်း စာဖတ်ရမှတ် 75 ရာခိုင်နှုန်း (သို့မဟုတ် ပိုမြင့်ရမည်) ဖြစ်ပြီး၊ လက်ရှိ ပညာသင်နှစ် အတွက် အကဲဖြတ်ခြင်း အခြေခံ (ပထမ) M.A.P တွင် စုစုပေါင်းသင်ရမှတ် 75 ရာခိုင်နှုန်း (သို့မဟုတ် ပိုမြင့်ရမည်ဖြစ်ပြီး) သည်။ အထက်တန်းကျောင်း High Achievers Magnet Programs များအတွက် လျှောက်ထားသော ကျောင်းသားများသည်လည်း အတန်း-အဆင့် ကြိုတင်လိုအပ်သော သင်တန်းများကို အောင်မြင်စွာ ပြီးမြောက်ရပါမည်။
- **အလယ်တန်းနှင့် အထက်တန်းကျောင်း ပရိုဂရမ် ဆက်လက်တက်ရောက်မှုဆိုင်ရာ လမ်းညွှန်ချက်များ** - မက်ဂနက် ပရိုဂရမ်များတွင် စာရင်းမသွင်းထားသော အလယ်တန်းနှင့် အထက်တန်း အောင်မြင်သူ ကျောင်းသားများသည် စုစုပေါင်း အဓိက အတန်း အမှတ် ပျမ်းမျှ (GPA) 3.0 နှင့် အထက် ရှိရမည်။ အခြေခံဘာသာရပ်အားလုံးတွင် 71 ဂဏန်းအနိမ့်ဆုံး အဆင့်နှင့်စီမံခန့်ခွဲမှု တစ်ခုစီတိုင်းတွင် ပရိုမိုးရှင်း သတ်မှတ်ချက်များနှင့် ကိုက်ညီရပါမည်။ ပညာရေးစွမ်းဆောင်ချက် စံသတ်မှတ်ချက်များအား ထိန်းသိမ်းထားနိုင်ခြင်းမရှိသော ကျောင်းသားများအား စာသင်နှစ်ဝက်တစ်ခုစာအတွက် အစမ်းစောင့်ကြည့်လေ့လာမှုအတွင်း နေရာချထားမည် ဖြစ်သည်။ မိဘများအနေနှင့် အားလုံးသော ကွန်ဖရင့်ဆွေးနွေးပွဲများသို့ တက်ရောက်ရန် လိုအပ်သည်။



ပညာအရည်အချင်း သတ်မှတ်ချက် မပြည့်မီသည့် မည်သည့်ကျောင်းသားမဆိုအတွက် လက်တွဲကူညီရေး အစီအစဉ်များ ထောက်ပံ့ပေးသွားမည်ဖြစ်သည်။ ဖျမ်းမျှ ဂျီပီအေ (GPA) 3.0 သို့မဟုတ် ယင်းနှင့်အထက်၊ ဘာသာတိုင်းတွင် အနည်းဆုံး အမှတ် ၇၁မှတ် မရသည့်အပြင် သို့မဟုတ် စာသင်နှစ် နှစ်နှစ်ဆက်တိုက် ချမှတ်ထားသည့် စံသတ်မှတ်ချက်များအတိုင်း မပြည့်မီသည့် ကျောင်းသားများသည် Magnet အစီအစဉ်မှ ထွက်ခွာရမည်ဖြစ်ပြီး ၎င်းတို့၏ ပင်မကျောင်းတွင်သာ ပြန်လည်တက်ရောက်ရမည်ဖြစ်သည်။ အကယ်၍ ကျောင်းသားတစ်ဦးသည် ကျောင်းပညာသင်နှစ်၏ မည်သည့် ကာလအတောအတွင်းတွင်မဆို ပရိုမိုးရှင်း စံသတ်မှတ်ချက်များဖြင့် ပြည့်မီကိုက်ညီခြင်းမရှိပါလျှင် အဆိုပါကျောင်းသားသည် Magnet အစီအစဉ်မှ ချက်ချင်း နှုတ်ထွက်ပြီး ပင်မကျောင်းသို့ ပြန်လည် တက်ရောက်ရမည် ဖြစ်သည်။

- **မဲလက်မှတ်ကံစမ်းမှုဆိုင်ရာတွင် မွေးချင်းမောင်နှမများအတွက် အရည်အချင်းပြည့်မီမှု ဦးစားပေးမှုဆိုင်ရာ လမ်းညွှန်ချက်များ -** မွေးချင်းမောင်နှမများကိုသာလျှင် ကျောင်းသားများ ကျပန်း ရွေးချယ်မှု မဲလုပ်ငန်းစဉ်အတွင်း ပါဝင်ဆောင်ရွက်ရန်အတွက် ချိတ်ဆက်ထားမည်ဖြစ်သည်။ ထို့ပြင် ၎င်းမွေးချင်းမောင်နှမနှစ်ဦးစလုံးသည် ဦးစားပေးမှုအတွက် အရည်အချင်းပြည့်မီနိုင်စေရန်အတွက် အရည်အချင်းပြည့်မီမှုဆိုင်ရာ စံသတ်မှတ်ချက်များအား ပြည့်မီအောင် ဆောင်ရွက်ရမည် ဖြစ်သည်။
- **မှတ်ချက်-** လျှောက်ထားသူသည် မက်ဂနက် ပရိုဂရမ် ထိုင်ခုံနေရာချထားပေးခြင်းကို ငြင်းပယ်သောအခါ ကျောင်းသားသည် နောက်လာမည့် ဖွင့်လှစ် စာရင်းသွင်းချိန်အထိ မက်ဂနက် ပရိုဂရမ်တွင် နေရာချထားပေးရန် လျှောက်ထားနိုင်မည်မဟုတ်ပေ။
- **အခြေခံ M.A.P. ရမှတ်များကို** လက်ရှိစာသင်နှစ်အတွက် M.A.P ၏ပထမဆုံး စီမံဖြေဆိုခြင်း အကဲဖြတ်မှုမှ ရယူထားပါသည်။



အထူးစိတ်ဝင်စားသော Magnet ပရိုဂရမ်

အရည်အချင်းပြည့်မီမှု နှင့် ဆက်လက်တက်ရောက်မှုဆိုင်ရာ လမ်းညွှန်ချက်များ

DeKalb ကောင်တီခရိုင်ကျောင်း သည် မိဘများအား အိမ်တွင် ၎င်းတို့၏ကလေး၏ သင်ယူမှုအတွေ့အကြုံများတွင် ပါဝင်ရန်နှင့် ကျောင်းလှုပ်ရှားမှုများတွင် စေတနာ့ဝန်ထမ်းလုပ်ဆောင်ရန် အပြင်းအထန် တိုက်တွန်းပါသည်။

- **မူလတန်းကျောင်းအစီအစဉ်အတွက် အရည်အချင်းပြည့်မီမှု** - အထူးစိတ်ဝင်စားမှုအလိုက် အထူး သင်ကြားပို့ချမှု အစီအစဉ်များ (ဆိုလိုသည်မှာ၊ သင်္ချာ၊ သိပ္ပံပညာ၊ သုခုမအနုပညာ၊ နည်းပညာ၊ အစရှိသဖြင့်) ကို လျှောက်ထားသူများသည် ဆောင်းဦး စာသင်နှစ်အတွက် အဓိက ဘာသာရပ်များတွင် စုစုပေါင်းရမှတ် 80 (3.0 ဂျီပီအေ) ရရှိရမည် ဖြစ်သည်။ မူကြို နှင့် သူငယ်တန်း ကျောင်းသား လျှောက်ထားသူများအနေနှင့် အရည်အချင်းပြည့်မီမှုဆိုင်ရာ စံသတ်မှတ်ချက်များဖြင့် ပြည့်မီမှုကိုကိုင်ညီရန် မလိုအပ်ပေ။
- **မူလတန်းကျောင်းအစီအစဉ် ဆက်လက်တက်ရောက်မှုဆိုင်ရာ လမ်းညွှန်ချက်များ** - အထူးစိတ်ဝင်စားမှုအလိုက် အထူး သင်ကြားပို့ချမှု အစီအစဉ်တစ်ခုတွင် စာရင်းပေးသွင်းသော မူလတန်းကျောင်းသားများသည် စာသင်နှစ်တစ်လျှောက်လုံး၌ အဓိက ဘာသာရပ်များတွင် စုစုပေါင်းရမှတ် 80 (3.0 ဂျီပီအေ) ကို ထိန်းသိမ်းထားနိုင်ရမည် ဖြစ်သည်။ ပညာရေးစွမ်းဆောင်ချက် စံသတ်မှတ်ချက်များအား ထိန်းသိမ်းထားနိုင်ခြင်းမရှိသော ကျောင်းသားများအား စာသင်နှစ်ဝက်တစ်ခုစာအတွက် အစမ်းစောင့်ကြည့်လေ့လာမှုအတွင်း နေရာချထားမည် ဖြစ်သည်။ အစမ်းစောင့်ကြည့်မှုကာလတစ်လျှောက် သတ်မှတ် GPA အောက် လျော့ကာ ရရှိသည့် မည်သည့်ကျောင်းသားမဆိုအတွက် လက်တွဲကူညီရေး အစီအစဉ်များ ထောက်ပံ့ပေးသွားမည်ဖြစ်သည်။ မိဘများအနေနှင့် အားလုံးသော ကွန်ဖရန့်ဆွေးနွေးပွဲများသို့ တက်ရောက်ရန် လိုအပ်သည်။ အဆင့်သတ်မှတ်သော ကာလ နှစ်ခုဆက်တိုက် သို့မဟုတ် ပညာသင်ကာလနှစ်ခုဆက်တိုက် ပြီးသောအခါတွင် စုစုပေါင်း ပျမ်းမျှ ကိန်းဂဏန်း ရမှတ် 80 (3.0 ဂျီပီအေ) အား ထိန်းသိမ်းနိုင်မှုမရှိသော ကျောင်းသားများသည် Magnet အစီအစဉ်မှ နုတ်ထွက်ပြီး မိမိတို့နေအိမ်ကျောင်းတွင် စာရင်းပေးရမည် ဖြစ်သည်။ အကယ်၍ ကျောင်းသားတစ်ဦးသည် ကျောင်းပညာသင်နှစ်၏ မည်သည့် ကာလအတောအတွင်းတွင်မဆို ပရိုမိုးရှင်း စံသတ်မှတ်ချက်များဖြင့် ပြည့်မီမှုကိုကိုင်ညီခြင်းမရှိပါလျှင် အဆိုပါကျောင်းသားသည် Magnet အစီအစဉ်မှ ချက်ချင်း နုတ်ထွက်ပြီး ပင်မကျောင်းသို့ ပြန်လည် တက်ရောက်ရမည် ဖြစ်သည်။
- **အလယ်တန်းနှင့် အထက်တန်းကျောင်း ပရိုဂရမ် အရည်အချင်းပြည့်မီမှု** - လျှောက်ထားသူအားလုံးသည် အခြေခံဘာသာရပ်များတွင် ဆောင်းရာသီ 3.0 သို့မဟုတ် ပိုမြင့်သော အမှတ်ပျမ်းမျှ (GPA) ရှိရပါမည်။
- **အလယ်တန်း နှင့် အထက်တန်း ကျောင်း ပရိုဂရမ် ဆက်လက်တက်ရောက်မှုဆိုင်ရာ လမ်းညွှန်ချက်များ** - အထူးစိတ်ဝင်စားမှု မက်ဂနက် ပရိုဂရမ်များတွင် စာရင်းပေးထားသော အလယ်တန်းနှင့် အထက်တန်း အောင်မြင်သူ ကျောင်းသားများသည် စုစုပေါင်း အဓိက အတန်း အမှတ် ပျမ်းမျှ (GPA) 3.0 နှင့် အထက် ရှိရမည်။ အခြေခံဘာသာရပ်အားလုံးတွင် ဂဏန်းအနိမ့်ဆုံး 71 အဆင့်နှင့် ပညာသင်နှစ်တစ်လျှောက်လုံးတွင် ပရိုမိုးရှင်း သတ်မှတ်ချက်များနှင့် ကိုက်ညီရပါမည်။ ပညာရေးစွမ်းဆောင်ချက် စံသတ်မှတ်ချက်များအား ထိန်းသိမ်းထားနိုင်ခြင်းမရှိသော ကျောင်းသားများအား စာသင်နှစ်ဝက်တစ်ခုစာအတွက် အစမ်းစောင့်ကြည့်လေ့လာမှုအတွင်း နေရာချထားမည် ဖြစ်သည်။ မိဘများအနေနှင့် အားလုံးသော ကွန်ဖရန့်ဆွေးနွေးပွဲများသို့ တက်ရောက်ရန် လိုအပ်သည်။ ပညာအရည်အချင်း သတ်မှတ်ချက် မပြည့်မီသည့် မည်သည့်ကျောင်းသားမဆိုအတွက် လက်တွဲကူညီရေး အစီအစဉ်များ ထောက်ပံ့ပေးသွားမည်ဖြစ်သည်။ အဆင့်သတ်မှတ်သော ကာလ နှစ်ခုဆက်တိုက် သို့မဟုတ် ပညာသင်ကာလနှစ်ခုဆက်တိုက် ပြီးသောအခါတွင် စုစုပေါင်း ဂျီပီအေ 3.0 ကိန်းဂဏန်းအရ သတ်မှတ်အဆင့် 71 ကို ထိန်းသိမ်းနိုင်မှုမရှိသော၊ အဆင့်မြင့်တင်ရေး စံသတ်မှတ်ချက်များနှင့် ကိုက်ညီမှုမရှိသော ကျောင်းသားများသည် Magnet အစီအစဉ်မှ နုတ်ထွက်ပြီး မိမိတို့ နေအိမ်ကျောင်းတွင် စာရင်းပေးရမည် ဖြစ်သည်။ အကယ်၍ ကျောင်းသားတစ်ဦးသည် ကျောင်းပညာသင်နှစ်၏ မည်သည့် ကာလအတောအတွင်းတွင်မဆို ပရိုမိုးရှင်း စံသတ်မှတ်ချက်များဖြင့် ပြည့်မီမှုကိုကိုင်ညီခြင်းမရှိပါလျှင် အဆိုပါကျောင်းသားသည် Magnet အစီအစဉ်မှ ချက်ချင်း နုတ်ထွက်ပြီး ပင်မကျောင်းသို့ ပြန်လည် တက်ရောက်ရမည် ဖြစ်သည်။
မှတ်ချက်- Magnet အစီအစဉ်တွင် စာရင်းပေးထားသည့် ကျောင်းသားများသည် လိုအပ်သည့် magnet သို့မဟုတ် magnet credit ရယူရန် ကောလိပ်မှခွင့်ပြုထားသည့် အတန်းများ သို့မဟုတ် magnet အစီအစဉ် ဒီပလိုမာတစ်ဆိပ် ကို ပြီးစီးရမည်ဖြစ်သည်။
- **DeKalb အနုပညာပရိုဂရမ်ကျောင်းတွင် ဆက်လက်တက်ရောက်မှုဆိုင်ရာ လမ်းညွှန်ချက်များ (အဆင့် 9 - 12) -**



စာရင်းသွင်းထားသော ကျောင်းသားများအားလုံးသည် စုစုပေါင်း အဓိက အတန်း အမှတ် ပျမ်းမျှ (GPA) 3.0 နှင့် အထက် ရှိရမည်။ ဘာသာရပ်အားလုံးတွင် ဂဏန်းအနိမ့်ဆုံး 71 အဆင့်နှင့် ပညာသင်နှစ်တစ်လျှောက်လုံးတွင် ပရိုမိုးရှင်း သတ်မှတ်ချက်များနှင့် ကိုက်ညီရပါမည်။ ပညာရေးစွမ်းဆောင်ချက် စံသတ်မှတ်ချက်များအား ထိန်းသိမ်းထားနိုင်ခြင်းမရှိသော ကျောင်းသားများအား စာသင်နှစ်ဝက်တစ်ခုစာအတွက် အစမ်းစောင့်ကြည့်လေ့လာမှုအတွင်း နေရာချထားမည် ဖြစ်သည်။ မိဘများအနေနှင့် အားလုံးသော ကွန်ဖရန့်ဆွေးနွေးပွဲများသို့ တက်ရောက်ရန် လိုအပ်သည်။ ပညာအရည်အချင်း သတ်မှတ်ချက် မပြည့်မီသည့် မည်သည့်ကျောင်းသားမဆိုအတွက် လက်တွဲကူညီရေး အစီအစဉ်များ ထောက်ပံ့ပေးသွားမည်ဖြစ်သည်။ ပျမ်းမျှ ဂျီပီအေ (GPA) 3.0 သို့မဟုတ် ယင်းနှင့်အထက်၊ ဘာသာတိုင်းတွင် အနည်းဆုံး အမှတ် 71မှတ် မရသည့်အပြင် သို့မဟုတ် စာသင်နှစ် နှစ်နှစ်ဆက်တိုက် ချမှတ်ထားသည့် စံသတ်မှတ်ချက်များအတိုင်း မပြည့်မီသည့် ကျောင်းသားများသည် Magnet အစီအစဉ်မှ ထွက်ခွာရမည်ဖြစ်ပြီး ၎င်းတို့၏ ပင်မကျောင်းတွင်သာ ပြန်လည်တက်ရောက်ရမည်ဖြစ်သည်။ ကျောင်းသားများသည် ကျောင်းပညာသင်နှစ်တစ်ခုစီအတွက် စွမ်းဆောင်ချက် ခရစ်ဒစ် နှစ်ခုအား ပြီးမြောက်ဆောင်ရွက်ရန်လည်း လိုအပ်သည်။ အကယ်၍ ကျောင်းသားတစ်ဦးသည် ကျောင်းပညာသင်နှစ်၏ မည်သည့် ကာလအတောအတွင်းတွင်မဆို ပရိုမိုးရှင်း စံသတ်မှတ်ချက်များဖြင့် ပြည့်မီကိုက်ညီခြင်းမရှိပါလျှင် အဆိုပါကျောင်းသားသည် Magnet အစီအစဉ်မှ ချက်ချင်း နှုတ်ထွက်ပြီး ပင်မကျောင်းသို့ ပြန်လည် တက်ရောက်ရမည် ဖြစ်သည်။

- **Arabia Mountain အထက်တန်းကျောင်း ပရိုဂရမ် ဆက်လက်တက်ရောက်မှု ဆိုင်ရာ လမ်းညွှန်ချက်များ** - စာရင်းသွင်းထားသော ကျောင်းသားများအားလုံးသည် သတ်မှတ်ထားသော ယူနီဖောင်းကို နေ့စဉ် ဝတ်ဆင်ရပါမည်။ လူထု ဝန်ဆောင်မှု နာရီ 20ကို အပြည့် လုပ်ဆောင်ပြီးစီးရပါမည်။ စုစုပေါင်း အဓိက အတန်း အမှတ် ပျမ်းမျှ (GPA) 3.0 နှင့် အထက် ရှိရမည်။ ဘာသာရပ်အားလုံးတွင် ဂဏန်းအနိမ့်ဆုံး 71 အဆင့်နှင့် ပညာသင်နှစ်တစ်လျှောက်လုံးတွင် ပရိုမိုးရှင်း သတ်မှတ်ချက်များနှင့် ကိုက်ညီရပါမည်။ စီနီယာများသည် ၎င်းတို့၏ အဓိကလေ့လာမှုအစီအစဉ်အတွက် သတ်မှတ်ထားသော သိပ္ပံ၊ နည်းပညာ၊ အင်ဂျင်နီယာနှင့် သင်္ချာ (STEM) ပရောဂျက်ကိုလည်း ပြီးမြောက်ရပါမည်။ ကျောင်းသားများသည် ပညာရေး ယှဉ်ပြိုင်မှုအတွင်း ပါဝင်ဆောင်ရွက်ရမည်ဖြစ်ပြီး၊ ကျောင်းသား အဖွဲ့အစည်းများ နှင့်/သို့မဟုတ် ကျောင်းသားကလပ်များတွင် ပါဝင်ဆောင်ရွက်ရမည် ဖြစ်သည်။ မိဘများသည် စာသင်နှစ်တစ်နှစ်လျှင် မိဘများ၏ ပါဝင်ပတ်သက်မှု ဆယ်နာရီကို ပြီးမြောက်ရပါမည်။ ပညာရေးစွမ်းဆောင်ချက် စံသတ်မှတ်ချက်များအား ထိန်းသိမ်းထားနိုင်ခြင်းမရှိသော ကျောင်းသားများအား စာသင်နှစ်ဝက်တစ်ခုစာအတွက် အစမ်းစောင့်ကြည့်လေ့လာမှုအတွင်း နေရာချထားမည် ဖြစ်သည်။ မိဘများအနေနှင့် အားလုံးသော ကွန်ဖရန့်ဆွေးနွေးပွဲများသို့ တက်ရောက်ရန် လိုအပ်သည်။ ပညာအရည်အချင်း သတ်မှတ်ချက် မပြည့်မီသည့် မည်သည့်ကျောင်းသားမဆိုအတွက် လက်တွဲကူညီရေး အစီအစဉ်များ ထောက်ပံ့ပေးသွားမည်ဖြစ်သည်။ ပျမ်းမျှ ဂျီပီအေ (GPA) 3.0 သို့မဟုတ် ယင်းနှင့်အထက်၊ ဘာသာတိုင်းတွင် အနည်းဆုံး အမှတ် 71မှတ် မရသည့်အပြင် သို့မဟုတ် စာသင်နှစ် နှစ်နှစ်ဆက်တိုက် ချမှတ်ထားသည့် စံသတ်မှတ်ချက်များအတိုင်း မပြည့်မီသည့် ကျောင်းသားများသည် Magnet အစီအစဉ်မှ ထွက်ခွာရမည်ဖြစ်ပြီး ၎င်းတို့၏ ပင်မကျောင်းတွင်သာ ပြန်လည်တက်ရောက်ရမည်ဖြစ်သည်။ ကျောင်းသားများသည် ကျောင်းပညာသင်နှစ်တစ်ခုစီအတွက် စွမ်းဆောင်ချက် ခရစ်ဒစ် နှစ်ခုအား ပြီးမြောက်ဆောင်ရွက်ရန်လည်း လိုအပ်သည်။ အကယ်၍ ကျောင်းသားတစ်ဦးသည် ကျောင်းပညာသင်နှစ်၏ မည်သည့် ကာလအတောအတွင်းတွင်မဆို ပရိုမိုးရှင်း စံသတ်မှတ်ချက်များဖြင့် ပြည့်မီကိုက်ညီခြင်းမရှိပါလျှင် အဆိုပါကျောင်းသားသည် Magnet အစီအစဉ်မှ ချက်ချင်း နှုတ်ထွက်ပြီး ပင်မကျောင်းသို့ ပြန်လည် တက်ရောက်ရမည် ဖြစ်သည်။

- **မဲလက်မှတ်ကံစမ်းမှုဆိုင်ရာတွင် မွေးချင်းမောင်နှမများအတွက် အရည်အချင်းပြည့်မီမှု ဦးစားပေးမှုဆိုင်ရာ လမ်းညွှန်ချက်များ** - မွေးချင်းမောင်နှမများကိုသာလျှင် ကျောင်းသားများ ကျပန်း ရွေးချယ်မှု မဲလုပ်ငန်းစဉ်အတွင်း ပါဝင်ဆောင်ရွက်ရန်အတွက် ချိတ်ဆက်ထားမည်ဖြစ်သည်။ ယင်းသည့် အောက်ဖော်ပြပါတို့၌ ကျောင်းအပ်ထိုင်ခုံနေရာ လျှောက်ထားသည့် လျှောက်ထားသူများသို့ သက်ဆိုင်ခြင်း မရှိပေ -

- DeKalb Elementary School of Arts ဂရိတ် 4-8
- DeKalb School of Arts (ဂရိတ် 9-12)
- Arabia Mountain အထက်တန်းကျောင်း - မွေးချင်းမောင်နှမများစွာသည် တူညီသောအတန်းအဆင့်ရှိ ထိုင်ခုံနေရာအတွက် လျှောက်ထားရမည်ဖြစ်ပြီး တူညီသောအစီအစဉ်တွင် မွေးချင်းမောင်နှမများ ဦးစားပေးအတွက် အရည်အချင်းပြည့်မီရန် လျှောက်ထားရမည်ဖြစ်သည်။ ထို့ပြင် ၎င်းမွေးချင်းမောင်နှမနှစ်ဦးစလုံးသည် ဦးစားပေးမှုအတွက် အရည်အချင်းပြည့်မီနိုင်စေရန်အတွက်သာ အရည်အချင်းပြည့်မီမှုဆိုင်ရာ စံသတ်မှတ်ချက်များအား ပြည့်မီအောင်



ဆောင်ရွက်ရမည် ဖြစ်သည်။

မှတ်ချက်-

- Magnet အစီအစဉ် ကျောင်းအပ်ခွင့်နေရာ ကမ်းလှမ်းချက်အား လျှောက်ထားသူမှ ငြင်းပယ်လိုက်သောအခါတွင် ထိုကျောင်းသားဖြစ်သူသည် နောက်တစ်ကြိမ် လွတ်လပ်စွာ စာရင်းပေးသွင်းမှု/ကံစမ်းမဲ မတိုင်မီအထိ Magnet အစီအစဉ်တစ်ခုတွင် လျှောက်ထားနိုင်မည် မဟုတ်ပေ။
- Magnet ပရိုဂရမ်တွင် စာရင်းသွင်းထားသော ကျောင်းသားများသည် Magnet ခရက်ဒစ် သို့မဟုတ် Magnet ပရိုဂရမ် ဒီပလိုမာတံဆိပ်ရရှိရန် လိုအပ်သော Magnet သို့မဟုတ် အတည်ပြုထားသော ကောလိပ်အဆင့်သင်တန်းများကို ပြီးမြောက်ရပါမည်။